

ตัวแทนนักศึกษาสาขาวิชาเทคโนโลยีความปลอดภัยและอาชีวอนามัย คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม เข้าร่วมนำเสนอผลงานในกิจกรรมการรายงานผลและแสดงนิทรรศการและประกวดผลงานนวัตกรรมท้องถิ่นเพื่อแก้ไขปัญหาชุมชน ด้วยแนวคิดวิศวกรสังคม ภายใต้โครงการพัฒนาสมรรถนะการประกอบการเพื่อการพัฒนาท้องถิ่นด้วยกระบวนการ ทักษะ Soft Skills (วิศวกรสังคม) ยุทธศาสตร์มหาวิทยาลัยราชภัฏเพื่อการพัฒนาท้องถิ่น ประจำปีงบประมาณ พ.ศ. 2569 ระหว่างวันที่ 13 – 14 กรกฎาคม 2569 ที่ผ่านมา ณ โรงแรมรอยัลริเวอร์ กรุงเทพมหานคร โดยได้นำเสนอหัวข้อ “โครงการยกระดับผลิตภัณฑ์นวดบำบัดเพื่อสุขภาพชุมชน” จัดโดย สถาบันวิจัยและพัฒนา มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา

Representatives from the Safety Technology and Occupational Health Program, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University, participated in the Project Presentation, Exhibition, and Local Innovation Competition under the theme of developing community-based innovations to address local challenges through the Social Engineer concept. The event was held as part of the Entrepreneurship Competency Development for Local Development through Soft Skills (Social Engineer) Project, under the Rajabhat University Strategy for Local Development, Fiscal Year 2026.

The event took place from July 13–14, 2026, at the Royal River Hotel, Bangkok, and was organized by the Research and Development Institute, Suan Sunandha Rajabhat University.

During the event, the student representatives presented their project entitled “Enhancing Therapeutic Massage Products for Community Health Promotion.” The project demonstrated how academic knowledge and innovation can be applied to improve community wellness products while creating sustainable value for local communities. It also reflected the students’ ability to integrate technical expertise with creativity, entrepreneurial thinking, and social responsibility in developing practical solutions to real-world community challenges.

Participation in this event highlights the Faculty's commitment to equipping students with both professional competencies and essential soft skills, fostering leadership, community engagement, and innovative thinking. It also aligns with the University's mission to empower students to become Social Engineers who can apply their knowledge to drive sustainable local development and create meaningful social impact.

工程与工业技术学院安全技术与职业健康专业学生代表参加地方创新成果展示与竞赛活动

宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院安全技术与职业健康专业学生代表参加了“**成果汇报、创新成果展示暨地方创新作品竞赛**”活动。本次活动以**“**社会工程师**”理念为指导，隶属于2026财政年度“**通过软技能（Soft Skills）培养社会工程师，提升地方发展创业能力**”项目**，是宣素南塔皇家大学落实皇家大学服务地方发展战略的重要活动之一。

活动于2026年7月13日至14日在泰国曼谷皇家河酒店（Royal River Hotel, Bangkok）举行，由宣素南塔皇家大学研究与发展院主办。

活动期间，学生代表发表了题为**《**社区健康按摩产品升级项目**》**（Community Health Massage Product Development Project）的**成果报告**。该项目聚焦于提升社区健康按摩产品的品质与附加价值，运用创新理念与实践方案，促进地方产品开发，增强社区经济发展潜力，充分体现了将专业知识与地方发展需求相结合的**实践成果**。

此次**参展与成果发表**不仅展现了学生扎实的专业能力与创新思维，也体现了工程与工业技术学院积极推动实践教学、创新创业教育及社会服务工作的成效。学院将持续支持学生参与学术交流与社会实

践活动，培养兼具专业素养、创新能力和社会责任感的高素质人才，为地方社会与国家的可持续发展贡献力量。